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ČESKO/UKRAJINA: Téma Ukrajina se stalo vyčerpávajícím mnohem rychleji, než tomu bylo u
pandemie. Ta zpočátku byla velmi nejasná a jen málo lidí v prvních dnech zachovávalo chladnou
hlavu, kterou si jich ještě méně udrželo až do konce. On je tedy prozatímní, protože covid se nyní
nehodí a mohl by brzdit jiné zájmy, ale jak řekl ministr zdravotnictví Válek, jeho podřízení se
připravují na horší mutaci. Ta vynechá jaro a léto, s podzimem se však určitě nějaká vzniknout
nechá. To není dezinformace, to je plán. Představte si, jak musí nyní trpět Kubek, když už opět jen
chodí do práce se svou taškou a nikoho nezajímá. Sice si nechal ve funkci prezidenta ČLK schválit
solidní plat, ale jinak je mediálně bezcenný a zneuznaný. Navíc v tom není sám. Ale určitě se ještě
zkusí vrátit na scénu. Pokud hledáte skutečné dezinformátory, pár bychom jim měli a on je po
Flégrovi na druhém nečestném místu.

  Momentálně nás však zajímá něco jiného. Válka o Ukrajinu pomalu končí, nyní přijdou na řadu
určité dohody. Bude zajímavé sledovat, kdo nakonec zasedne k jednacímu stolu. Budou to Rusové a
Američané nebo Rusové a Ukrajinci? Jisté je, že Rusové neprohráli a časem se budou objevovat
skutečnosti, které o reálné situaci a vývoji řeknou více, než pár našich politiků a médií. Nechceme
předbíhat, ale dle našeho mínění  Rusové vyjednají autonomii či samostatnost pro Luhansko a
Doněcko, o Krymu už nepadne ani slovo, a prosadí nové volby. Nakolik svobodné, to nechceme
předjímat, ale budou se jistě snažit pomocí propagandy zajistit takovou vládu, která bude
přinejmenším vstřícná k plánům Vladimíra Putina. Pokud se to podaří, dojde k dalšímu tzv. vyčištění
chléva. Miliardář Zelenskyj bude muset buď utéct a Západ ho nechá dožít v jeho luxusních
nemovitostech a s tím zbytkem peněz, který mu zůstane (cca 1.2 miliardy dolarů), nebo ho chytí a
zavřou na pár let, přičemž se pokusí vrátit zpět do země něco z peněz, které nashromáždil či byly
přemístěny někam jinam. Náš hrdina bude nazván kolaborantem, což je strmý pád, možná se stane
psancem stejně jako v Bělorusku nezvolená kandidátka Cichanouská. Na Zelenského vyplave navíc
další špína, stejně tak na Porošenka a další. My se toho moc nedozvíme, ale ono se něco donese.
Výše uvedené není nic jiného než určitá předpověď a možná sprekulace vycházející ze současné
reality.

Uprchlíky z Ukrajiny můžeme dělit na několik skupin. Postupnou selekcí vyloučíme ty s exotickým
vzhledem, ti neprchají z Ukrajiny, ale přes ni. S těmi bude problém jen do chvíle, než se buď
rozmnoží (horší varianta), nebo budou pokračovat na Západ. Což se stane ve chvíli, kdy na nás
dopadnou naplno následky ze silácké vládní politiky. Dále přišli členové rodin těch, kteří už tu déle
pracují a jsou schopni poskytnout zázemí. Většinou jste o částečně integrované Ukrajince, kteří mají
mnoho přátel i mezi Čechy a Rusy zde žijícími a dokážou se nám přizpůsobit. Využili tak situace a
překročili legálně hranice s pocitem, že tu najdou klid a štěstí. Bohužel část chytřejších Čechů tuší,
že tyto dvě komodity  se odsud odstěhovaly. Také přijeli další, kteří tu možná někoho mají, ale ten se
o ně nepostará, takže budou spoléhat na solidaritu. Před samotnou válkou utíkajících jich ve
skutečnosti moc nepřijelo, protože pokud se jich ptáte, většina je z oblastí, kde se toho zase tak
zásadního tolik nedělo. Tím nechceme zlehčovat situaci a jednotlivé osudy, nicméně zazněly hlasy, že
někteří se báli Rusů, jiní zase Ukrajinců páchajících zvěrstva. Ani tady nejde o dezinformaci,
k dispozici jsou i videa, která to dosvědčují, nicméně logicky nejsou mainstreamem zveřejňována.
Ten hovoří jinak a je na každém, jak co pojme. Nejsme tu od toho, abychom vnášeli nenávist mezi lidi
s jinými názory, pouze konstatujeme to, co jsme si zjistili.

https://cz24.news/jindrich-kulhavy-pocet-prichozich-je-destruktivni-nejen-pro-ekonomiku/
https://cz24.news/jindrich-kulhavy-pocet-prichozich-je-destruktivni-nejen-pro-ekonomiku/


Vynecháme li Afričany a vykonstruovaný příběh osamělého jedenáctiletého ,,Ukrajince“ Hassana
jdoucího pěšky přes válčící zemi za arabskými příbuznými na Slovensko pouze s propiskou napsaným
telefonem na ruce, pak u výše popsaných skupin se jejich exodus dá částečně chápat jako
vychytralost, u dalších jako obavu o vlastní já a své děti. Máme k dispozici text dobrovolníka
převážejícího dvě ukrajinské matky a tři jejich děti. Dle jeho svědectví by se pravděpodobně u Brna
nejradši otočil a vrátil je zpět. Bohužel je tu však ještě jedna skupinka. Tou jsou propuštění vězni,
případně zločinci páchající nelidské činy v této pohnuté době, kterým by Ukrajina byla po ukončení
vojenské operace malá a rychle utekli. I tady máme k dispozici video, kdy takový jedinec vyhrožuje
Čechům v Praze i Brně, že přijde a zláme jim kolena s tím, že se máme bát. Stejně, jako je Západ
plný válečných zločinců z Islámského státu, podobné se stane díky otevřeným stavidlům i nám. Až
půjde o životy Čechů, Moravanů, jejich manželek a dětí, bude pozdě se ptát, koho měli jsme sem
brát. Držíme palce, abychom se mýlili. Upřímně si nepřejeme nic jiného, než aby právě toto
dezinformací bylo. Může se totiž stát, že se solidarita změní v nenávist. A počítat s tím, že nám vláda
pomůže, by bylo naivní. Ostatně stačí vnímat dění v Německu, Rakousku, Francii a dalších státech,
které vpustily migranty na své území.
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